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Nieuwsbrief 2024 Plaatselijk Belang Rheeze - Diffelen 
 
 

 
 
 
 
 

Donderdag 18 april 2024 is de jaarvergadering van PB Rheeze & Diffelen. 
Deze vindt plaats bij camping “De Belten” om 20:00 uur. 

 
 
 
 
 
 
 
 

Voor de pauze Presentatie herinrichting Rheezerweg door Peter Dost en Bas van 
ingenieursbureau Verhoeve en Faber. 

 
 
 

 
 
Na de pauze willen wij het graag met jullie hebben over “onze” toekomstvisie. De Toekomstvisie voor Rheeze en 
Diffelen. Jullie input is erg belangrijk voor het opstellen van onze toekomstvisie. Samen met elkaar voor elkaar! 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Nieuwsgierig geworden? 
Komt allen!! 
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Werkgroep  AED-netwerk  Rheeze en Diffelen 
 
In samenwerking met HartveiligHardenberg konden we als Plaatselijk Belang meedoen aan de actie van de 
gemeente Hardenberg om onze oude AED’s in 2023 te vervangen. Door aan deze actie deel te nemen was de eigen 
bijdrage van Plaatselijk Belang maar 10% (€2.006,71) van de aanschafwaarde. De rest wordt door de gemeente 
Hardenberg betaald. 

Samen met HartveiligHardenberg hebben we naar de dekking gekeken en hebben we alle 7 AED’s kunnen 
vervangen. 

De Plaatselijk Belang AED kasten hangen op de volgende locaties: 
1. Rheeze, Restaurant De Rheezerbelten, Grote Beltenweg 1; 
2. Rheeze, Familiecamping de Belten, Grote Beltenweg 11; 
3. Rheeze, Sprookjescamping De Vechtstreek, Grote Beltenweg 17; 
4. Rheeze, Houthandel Woertink, Rheezerweg 93; 
5. Diffelen, Camping de Vechtvallei, Rheezerweg 76; 
6. Diffelen, Aspergeboerderij Het Nijenhuis, Rheezerweg 127; 
7. Diffelen, Melkveebedrijf Kremer, Grote Esweg 10. 

Voor meer info over de AED’s : hartveilighardenberg.nl  
Aanmelden om opgeroepen te kunnen worden, dit kan bij hartslagnu.nl  
 

Vorig jaar heeft Jan Nijenhuis aangegeven dat hij graag wil stoppen met het beheer van de AED’s en het regelen van 
de cursus avonden. Als Plaatselijk Belang Rheeze-Diffelen zullen wij deze werkzaamheden van Jan overnemen.  

In december 2024 zal er weer een jaarlijkse AED herhalingscursus georganiseerd worden maar nu zult u de 
uitnodiging ontvangen via het Plaatselijk Belang. 

Beschikt u nog niet over een AED certificaat, meld je dan aan om deel te nemen aan een van de herhalingscursussen 
om een goede dekking te krijgen in Rheeze en Diffelen! 

Aanmelden voor de AED herhalingscursus kan via pbrheezediffelen@hotmail.com of via een van de leden van het 
Plaatselijk Belang. 

Graag willen wij Jan Nijenhuis bedanken voor het coördineren en organiseren van alle AED herhalingscursussen! 

 
Agenda jaarvergadering donderdag 18 april 2024 

 
- Opening door de voorzitter. 
 
- Presentatie herinrichting Rheezerweg door Peter Dost en Bas van ingenieursbureau Verhoeve en Faber. 
 
- Notulen van de ledenvergadering van 21 maart 2023. 
 
- Financieel jaarverslag, kascontrole door Gert Jan Mulder en Bert Wiltink. 
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- Behandeling Nieuwsbrief 2024. 
 
- PB bestaat dit jaar 75 jaar. 
 
- Rondvraag, sluiting en pauze. 
  
 

Notulen leden vergadering Plaatselijk Beland Rheeze – Diffelen 
 

Datum: 21 maart 2023, locatie camping de Oldemeijer in Rheeze. 
 

Aanwezig: Gerrinda Bolks, Gerko Hutten, Henk Jan Veurink, Henk Somer, Gerjanne Kremer, René op de Haar, Aron 
Stapel, Herma  Mulder en ca. 45 leden. 

1. Opening. 
Henk heet iedereen welkom en geeft aan dat hij de vergadering zal leiden als voorzitter omdat Janneke 
Eggengoor ziek is. Henk heet iedereen welkom en hoopt op een mooie en gezellige avond. In het bijzonder 
de heren Lennips en Wolbink zij zijn namens de gemeente Hardenberg aanwezig. Onze contact ambtenaar is 
helaas door familie omstandigheden afwezig.  
Vervolgens geeft hij het woord aan Peter Dost van de gemeente Hardenberg. Hij geeft uitleg over de nieuwe 
inrichting van de Rheezerweg in de kern Rheeze. 
 

2. Notulen laatst gehouden vergadering, 22 maart 2022. 
Deze worden doorgenomen en verder akkoord bevonden. Johs Heijmink vraagt nog even hoe het zit met de 
windmolens die misschien in het Diffelerveld zouden komen. Hier is bij PB nog niets over bekend, wel dat de 
plek is aangewezen maar er zijn nog geen definitieve plannen. 
Meneer Hutten geeft aan dat de fietspaden die onder beheer vallen van SBB er goed en netjes uitzien, maar 
het fietspad achter de Vechtvallei en het Koerspad gewoon slecht is qua onderhoud. Met de gemeentelijke 
rondgang zijn de fietspaden weer goed onder de aandacht van de gemeente gebracht. Ga het ook als 
inwoner zelf melden als er klachten zijn over fietspaden, hoe meer er van inwoners ook klachten komen hoe 
eerder de gemeente er wat mee gaat doen. Dit kan via de site: www.hardenberg.nl, melding maken. 
Henk attendeert de leden nog op het verslag van het overleg met de gemeente van afgelopen najaar. Alwin 
te Rietstap onze gebiedswethouder geeft aan dat het verstandig is om met de inwoners, ondernemers een 
dorpsvisie op te stellen. Wat willen we met elkaar en hoe gaan we dat realiseren. Het zou fijn zijn als er 
ideeën worden aangedragen ook door onze leden. 
 

3. Financieel verslag. 
Henk-Jan geeft aan dat we er financieel goed voor staan. Verder maakt hij nog een opmerking dat de te 
goeden van de schoolvereniging niet vrij te besteden zijn. De kascontrole is gedaan door Johs Heijmink en 
Gert-Jan Mulder. Alles was goed voor elkaar. 
 

4. Behandeling nieuwsbrief 2023. 
De nieuwsbrief wordt stapsgewijs doorgenomen.  
Jan Nijhuis heeft aangegeven te willen stoppen met de coördinatie van de herhalingscursussen voor de 
AED’s. Er wordt een oproep gedaan hiervoor. Jan wil het dit jaar dan samen oppakken met de degene die dit 
gaat overnemen.  
Mw. Zomer vraagt of het geld van de school ook uitgegeven mag worden voor andere doeleinden, dit mag 
niet het is gelabeld geld, alleen voor AED’s en de cursussen daarvoor. 
De heer Hutten, Willemsdijk (zandpad), hier moet wat aan gedaan worden, SBB heeft gelukkig al paaltjes 
langs het fietspad gezet, zodat grote voertuigen het fietspad niet meer gaan gebruiken. PB zit er bovenop 
om hier een duidelijk antwoord van de gemeente van te krijgen, wat ze nu met het zandpad willen.  
PB bestaat volgende jaar 75 jaar, er is een club inwoners actief om een mooi programma te maken, een klein 
tipje van de sluier wordt gegeven.  
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Er zal in de maand juni diverse activiteiten zijn o.a. Amerikaanse avond, iedereen brengt wat in, niet allen 
eten en drinken maar ook bijvoorbeeld een muziekoptreden of iets dergelijks. Zeskamp op de 
zaterdagmiddag. Streekproducten markt voor ons als inwoners maar ook voor de toeristen. Een feestavond.  
Nadere berichtgeving volgt hier nog over. Dit is een eerste kennisgeving. 
 

5. Rondvraag. 
Johs Heijmink vraagt of er meer nieuws naar de leden gecommuniceerd kan worden, via de site van 
plaatselijk belang (www.plaatselijkbelangrheezediffelen.nl). We zullen dit als bestuur gaan doen. Gerrinda en 
Herma zullen hier aandacht aan schenken binnen het bestuur. 
Henk van der Veen vraagt hoe het zit met de elektra bekabeling, kan het net alles goed aan met de terug 
levering. Dat blijkt niet helemaal het geval te zijn. We zouden de gemeente kunnen attenderen dat bij de 
herinrichting van de Rheezerweg en Rheezerbrink ze ook een nieuwe betere kabel gaan leggen. 
Gerrit Veurink, de kolk Kermis, is helemaal dicht gewoekerd, kan dit meegenomen worden in de rondgang 
met de gemeente.  

 

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn inbreng en wenst iedereen nog een fijne avond toe. 

 
Notulen werkbezoek college PB Rheeze – Diffelen (d.d. 22-09-2023) 

 
1. Verlichting Rheezerbrink: verzoek om authentieke verlichting toe te passen bij vervanging OVL 

Buitengebied, passend in het beeld van de oude Brink. 
In opdracht wordt momenteel een afzonderlijk verlichtingsplan opgesteld inclusief kostenraming voor de 
Rheezerweg. Met als uitgangspunt authentieke verlichting toe te passen. Dit in aanvulling op het 
herinrichtingsplan voor de Rheezerweg, bij PB bekend. Op basis daarvan wordt de haalbaarheid van 
authentieke verlichting voor de Rheezerweg beoordeeld. 
Gelijktijdig kan dit ontwerp ook doorgezet worden voor de Rheezerbrink. Afhankelijk van de 
investeringskosten zou het kunnen dat er dan keuzes gemaakt moeten worden. 
Op dit moment is er nog geen duidelijkheid over dit afzonderlijke verlichtingsplan. Zodra er meer bekend is 
zal met PB in gesprek gegaan worden. 
 
Reactie PB: Graag worden wij op korte termijn (uiterlijk 1 maart) geïnformeerd over de tijdsplanning van dit 
traject. We hebben immers onze input als PB meerdere keren en binnen kort tijdsbestek gegeven, wij 
verwachten hierin een pro-actieve houding vanuit Gemeente om ons over een tijdspad te informeren. 
 

2 Graag hoort PB meer over de planning van uitvoering OVL (vervanging openbare verlichting)  
Buitengebied. Men wil graag wat meer communicatie over de voortgang van het proces. 
Begin 2024 wordt overgegaan tot de uitvoering van het gebied De Krim, Schuinesloot/de Belte, Lutten en 
Slagharen. Zodra we de planning voor de rest van de gemeente klaar hebben gaan we dit communiceren en 
komen we bij jullie terug.  
 
Reactie PB: Zie bovenstaande, een antwoord ‘wij komen bij jullie erop terug’ is voor ons niet werkbaar. Wij 
willen graag concreet de inwoners van Rheeze/Diffelen betrekken en informeren. Graag worden wij 
geïnformeerd over de projectplannen en daarin genoemde tijdsplanningen. 
 

3 Stand van zaken bestrating Rheezerbrink. 
Het wachten is inderdaad op uitvoering van de werkzaamheden op het Israël Emanuel Plein. Dit laat echter 
nog wel even op zich wachten. Indien dit eerder uitgevoerd moet er aanvullend budget worden vrij gemaakt 
(± € 50 – 60.000). Dit budget is nu namelijk niet beschikbaar. 
 
Reactie PB: Dit is voor ons onacceptabel, er worden geen duidelijke beloftes gedaan maar afspraken worden 
ook niet nagekomen. Zoals het feit dat de Rheezerbrink niet gebruikt zou worden voor (zwaar) vrachtverkeer 
ten behoeve van het project de Rheezermaten, dit is uiteindelijk (zonder informeren) wel gebeurd met alle 
gevolgen van dien voor de, toen al in slechte staat verkerende, Rheezerbrink. 
Wij zien andere projecten zoals het aanleggen van een kikkerovergang op de Willemsdijk zonder informeren 
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wel gebeuren, dit zal ook snijden in het budget. 
De Rheezerbrink is voor Gemeente Hardenberg een parade paardje in marketinguitingen, daarin heeft de 
Gemeente ook een verantwoordelijke houding in het onderhoud ervan. 
Hierover willen we graag nogmaals in gesprek met een wethouder en anders zullen we toch op andere 
manieren aandacht moeten vragen voor het behoud en onderhoud van de Rheezerbrink. 
  

4 Graag antwoord op zicht op overname Koerspad. Wel of niet? Geldt ook voor onderhoudsvraag zandweg 
Willemsdijk. 
Inmiddels zijn er weer gesprekken met Staatsbosbeheer geweest. Op initiatief van de gemeente is er een lijst 
met eventuele overname locaties opgesteld en met SBB besproken. Het gaat dan met name over fietspaden 
en zandwegen. 
Volgens SBB was deze lijst nog niet compleet. SBB zou deze aanvullen en daarmee bij de gemeente 
terugkomen. Na meerdere herinneringsmailtjes is er tot op dit moment niet door SBB gereageerd. 
Inmiddels is dit ook met de verantwoordelijk (gebieds)wethouder besproken, Alwin te Rietstap. Hij heeft 
gevraagd nogmaals contact proberen te leggen met SBB. Als dit niks oplevert zal er bestuurlijk opgeschaald 
worden. Wordt dus vervolgd. 
 
Reactie PB: Graag ons verzoek om het bestuurlijk op te schalen zoals ook beloofd in de rondgang. 
 

5 Straatnaambord Rheerzerweg vervangen op kruising Oldemeijerweg – Rheezerweg. 
Het straatnaambord is inmiddels vervangen. 
 

6 Verzoek om herstel deel Rheezerbrink tussen aansluiting Rheezerbrink en project Rheezermaten. Door 
zwaar werkverkeer project Rheezermaten is de weg nu heel slecht. Al enkele valpartijen met o.a. 
scootmobiels. 
Een aannemersbedrijf heeft recent herstelwerkzaamheden uitgevoerd. 
 
Reactie PB: Er is inderdaad een stratenmaker geweest om enkele stenen te vervangen, het is er echter niet 
beter op geworden. Er zijn 3 plekken hersteld aan de Rheezerbrink, echter allemaal aan de doodlopende 
weg richting de Huijsteeg. Er hebben verder geen werkzaamheden plaatsgevonden. Mede doordat er geen 
concrete opdracht aan de uitvoerders gegeven was, de betreffende stratenmakers heb ik zelf gesproken en 
zij gaven zelf aan dat het onbegonnen werk was om dit te herstellen. 
 
Reactie Gemeente: Er vinden momenteel wel verbouwwerkzaamheden aan de boerderij op de hoek plaats. 
Bouwverkeer kan, zeker in deze periode, wel weer zorgen voor schade. Dat kan echter niet betekenen dat 
we vanuit de gemeente telkens herstelwerkzaamheden kunnen blijven uitvoeren. 
 
Reactie PB: Dit is natuurlijk onzin, de Rheezerbrink is in uitzonderlijk slechte staat en dat er nu bouwverkeer 
plaatsvindt staat er los van. Er is immers ook dagelijks (zwaar) landbouwverkeer op de Rheezerbrink, hier 
moet in de herinrichting dan ook rekening mee gehouden worden. 
Niet alleen bouwverkeer zorgt momenteel voor schade maar elk verkeer zorgt voor schade aan de Brink en 
de bermen. De situatie met de overstromingen van de Vecht heeft het er niet beter op gemaakt. 
 

7 Verzoek om uitbreiding parkeerverbod Larikslaan t.h.v. camping Zandstuve. Ook andere kant van de weg 
een parkeerverbod. Dit i.v.m. veiligheid en doorstroming (vooral voor vrachtverkeer). Handhaving ook een 
aandachtspunt. 
Dit proces loopt nog. In het nieuwe jaar gaan we met de campingeigenaar in gesprek, waarbij we vanuit de 
gemeente aangeven dat we voornemens zijn om het parkeerverbod uit te breiden naar de andere kant van 
de weg. En waarom we dat zouden willen. 
We leggen dit voorstel vervolgens ook voor aan de politie. Die moeten een advies geven op een maatregel 
waarvoor een verkeersbesluit nodig is. 
We komen hier in begin volgend jaar zo snel mogelijk op terug. 
 

8 Extra punt van aandacht: 
Herinrichting Rheezerweg nabij Woertink tot over de drempel naar de Rheezerbrink. 
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Reactie PB: Tijdens de Jaarvergadering 2023 heeft de heer Peter Dost een presentatie gegeven over deze 
herinrichting. Er waren nog diverse variaties mogelijk een keuze was nog niet helemaal gemaakt. Henk 
Somer (bestuurslid PB) heeft ook al enkele malen contact gehad met meneer Dost. Het plan zou uitgesteld 
worden tot eind 2023 omdat het midden in het recreatieseizoen niet handig was om de Rheezerweg deels 
opengebroken te hebben. Dat begrijpen wij, maar vervolgens is er nog geen actie geweest vanuit de 
gemeente en zijn we ook nog nooit gekend in welke uitvoering het nu dan wel gaat worden. 
Voor de volgende Jaarvergadering, willen wij onze inwoners hierover informeren, daarom ook het verzoek 
aan jullie om voor 1 maart met een reactie te komen. 

 
Overleg met Plaatselijk Belang Rheeze - Diffelen 

datum : 11 maart 2024  
         
aanwezig : Janneke Eggengoor plaatselijk belang Rheeze 
  Gerko Hutten  plaatselijk belang Rheeze 
  Erwin Plasman  gebiedscontactpersoon gemeente Hardenberg    

Peter Dost   projectleider uitvoering herinrichting Rheezerweg    
     
Aanleiding :           
Gemeente heeft op basis van de uitkomsten van het GVVP 2022 een uitvoeringplan opgesteld voor 
verbeteringsmaatregelen verkeersveiligheid     
Hier staat o.a. het project voor verbetering van de veiligheid voor het fietsverkeer en snelheid remmende 
maatregelen in de bebouwde omgeving van Rheeze op de agenda.      
     
Gemeente heeft een inrichting schets gemaakt voor dit weggedeelte.  
Deze hebben we in 2023 gedeeld met plaatselijk belang.  
Kort daarna hebben we tijdens de jaarvergadering van Plaatselijk belang het schetsontwerp gedeeld met bewoners.
          
Gemaakte opmerkingen worden ter overweging genomen bij het maken van het definitief ontwerp. 
Hierbij heb ik direct duidelijk gemaakt dat het om de eerste denkbeelden gaat en dat we dit graag samen met het 
dorp tot een definitief ontwerp willen laten komen. 
Ik heb gevraagd of men hun op en aanmerkingen wil doorgeven aan het bestuur van Dorpsbelangen zodat wij 
binnenkort met het bestuur verder in gesprek kunnen over nadere detaillering van het ontwerp. 
Wanneer we gekomen zijn tot een voorlopig ontwerp dan willen we dit nogmaals presenteren aan het dorp. 
           
Stand van zaken : 
Na de presentatie aan het dorp op 21 maart 2023 is er geen verdere actie ondernomen. 
Dit omdat er een overvolle agenda bestond bij alle clusters binnen OG. 
Tevens zijn er tegelijkertijd meerdere medewerkers vertrokken bij de gemeente en moesten posities eerst weer her 
ingevuld worden om verder te kunnen met het ontwerp. 
Nu wordt het plan doorgezet. Er is gestart met de engineering door ingenieursbureau Verhoeve en Faber. 
 
Planning : 
In samenspraak met Pl. Belang willen we het schets ontwerp (SO) uitwerken naar een voorlopig ontwerp (VO)  
Deze kan dan worden  gepresenteerd aan de aanwonenden. 
Na verwerken van op en aanmerkingen gaan we over tot het maken van het definitief ontwerp. 
Deze wordt uitgewerkt naar een bestekstekening en bestek. 
Na goedkeuring van gemeentebestuur zal aanbesteding worden ingezet. 
Daarna wordt overgegaan tot uitvoering. 
Bovenstaande moet worden uitgetekend in een planning. 
 
Ontwerp doelstellingen : 
1. De deklaag van de asfaltweg verkeerd in slechte staat. Daarom moet deze worden vervangen door een 
nieuwe deklaag. 
2. Om de snelheid in het bewoond gedeelte te verlagen worden aan beide zijden een verkeersmaatregel 

aangelegd.  Hier steken ook de fietsers over vanaf een vrijliggend fietspad naar de rijbaan met gemengd 
verkeer. 
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3. In het bewoond gedeelte worden op de kruispunten accenten aangelegd om te benadrukken dat het 
gelijkwaardige kruispunten zijn. 

4. Door aanpassing van het wegprofiel proberen een visuele versmalling te creëren waardoor verkeer 
langzamer rijdt. 

5. Door toepassing van groen elementen trachten het versmallend effect te versterken. Bijvoorbeeld hagen 
langs deel rijbaan. 

6. Door plaatsing ander type lichtmast ( historisch karakter) het karakter van  dorpsstraat vergroten 
7. Bevoorradingsplaats Houthandel Woertink verbeteren 
8. Uitzichtpunten op karakteristieke elementen versterken. 
 
Aandachtspunten: 
- Wijziging wegmateriaal veroorzaakt meer geluid ( geluidsnorm is max. 50 dB gevelbelasting) 
- Vanwege aanwezigheid kabels en leidingen is aanplanten groen beperkt mogelijk  
- Er is een beperkt budget beschikbaar, alle wensen kunnen niet worden verwezenlijkt. 
 
Wensen vanuit omgeving en aanwonenden: 
- Direct ook de Brink her straten.  Gemeente wil dit doen met hergebruik verhardingsmateriaal van het Israël 

Emanuelplein. Komt pas later beschikbaar. 
 
Afspraken : 
1. Op donderdag  4 april 2024 maken we ( Dorpsbelangen en gemeente met ontwerper Verhoeve en Faber) om 
16.30 uur een ronde langs het werk om wensen uit te wisselen. 
        
 

Meerjarenplanning voor wegenonderhoud 2023-2024 
 
In 2025 zal opnieuw een meerjarenprogramma wegenonderhoud worden opgesteld voor de jaren 2026, 2027 en  
2028. 
 

Dit jaar is het feest in Rheeze en Diffelen 
 
We mogen het 75 jarig bestaan plaatselijk belang vieren! En dat gaan we doen!  
 
Dus hou de data  19 t/m 23 juni vrij!  
Er is deze dagen iets te doen voor jong en oud!  
We hebben een kindermiddag, een bingo, een BBQ, zeskamp een feestavond en één interkerkelijke dienst als 
afsluiting op 23 juni om 19:00 uur 
Dus zorg dat je erbij bent dit is iets wat je niet wilt missen want er zal nog lang over dit jubileum feest gesproken 
worden. 

Activiteiten van het afgelopen jaar 
 
Ook het afgelopen seizoen heeft Plaatselijk Belang Rheeze-Diffelen allerlei activiteiten georganiseerd zoals in 
onderstaande verslagen te lezen is. 
 

Op zaterdag 18 maart  was het landelijke opschoon dag 
 

De startlocatie was bij Gert-Jan en Herma Mulder, een mooie opkomst van 22 personen inclusief 8 kinderen, want 
jong geleerd is oud gedaan. We begonnen met een gezamenlijk bakkie, waarna wij ons opsplitsen om op diverse 
locaties rommel op te ruimen. Het was jammer genoeg wel noodzakelijk dat we het hebben gedaan, want de 
opbrengst was ongeveer 12 zakken vol. Na afloop kregen wij een heerlijk broodje hamburger, met lokaal vlees van 
Stal Ravenhorst.  Een goed en mooi initiatief om samen bezig te zijn en elkaar beter te leren kennen, sluit jij dit jaar 
ook aan? 
 
Familie Mulder, dankjewel voor jullie gastvrijheid. 
 

 



8 
 

Op woensdag 7 juni  was de fietspuzzeltocht 
 
Op 07-06-2023 mochten we gezamenlijk genieten van de jaarlijkse fietspuzzeltocht, met wederom een grote 
deelname. 
  
De route door de vernieuwde Rheezermaten en de vertrouwde Oldemeijer zorgde voor een fijne avond fietsplezier. 
Een welkome stop onderweg met een drankje en het prikkelen van de strijd om de hoofdprijs maakte dat de sfeer er 
goed in zat. Iedereen heeft de eindbestemming kunnen vinden en de strijd om de gevulde prijzenkast kon beginnen. 
Na de prijsuitreiking werd er nog nagepraat en konden we terugkijken op een gezellige avond. 
  
Een goede traditie om ook volgend jaar weer voort te zetten. 
 

Op zaterdag 30 september was de jaarlijkse kindermiddag 
 

De kinderen hebben zich deze ochtend/middag weer top vermaakt bij camping de Vechtstreek. 
Er waren ongeveer 11 kinderen aanwezig en ze hebben nog nooit zoveel ruimte gehad in het binnen zwembad van 
de Vechtstreek als deze dag. Elk kind had een big smile op zijn/haar gezicht. 
De kinderen hebben deze ochtend/middag afgesloten met een heerlijk bakje patat en mini snacks. Ook de aanwezig 
ouders hebben het gezellig gehad met elkaar. 
 
Camping de Vechtstreek, dankjewel voor jullie gasvrijheid voor de kinderen uit Rheeze en Diffelen. 
 

Op zaterdag 30 september was de jaarlijkse BBQ 
 
De jaarlijkse BBQ werd dit jaar gehouden bij de familie Nijhuis in Diffelen. We werden hartelijk ontvangen en alles 
was ook top voor elkaar. 
De opkomst was goed dit jaar, we hebben een plezierig en gezellig avond gehad. Iedereen had mooi de gelegenheid 
met elkaar de praten, er waren diverse zitjes op het erf waar dat kon. 
 
Familie Nijhuis, dankjewel voor jullie gastvrijheid. 

Vooruitblik 2024 
 
Voor het komend seizoen staan er weer verschillende gezellige activiteiten op de agenda: 
 
13 april:  Landelijke opschoondag – NL schoon in Rheeze en Diffelen 
 
10 mei:  Streekproductenmarkt op de Rheezerbrink 
 
N.t.b.:   Fietspuzzeltocht 
 
19 t/m 23 juni: Feestweek 75 jaar PB Rheeze-Diffelen 
 
N.t.b.:  Kindermiddag  
 
In sept:  De jaarlijkse BBQ 
 
N.t.b.:  Kijkje achter de schermen bij De Fleckiehoeve 
 
Uitnodigingen voor deze activiteiten ontvangt u nog, maar noteer de data alvast op uw kalender!  
We hopen dat u massaal deelneemt aan de activiteiten! Neem ook uw buren mee! 
Mocht u ideeën of suggesties hebben voor activiteiten die we kunnen organiseren, 
dan kunt u dit doorgeven aan het bestuur. 
 
Als plaatselijk belang Rheeze-Diffelen hopen we op een gezellig seizoen met elkaar! 
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Adressen bestuursleden Plaatselijk Belang 

 
Janneke Eggengoor (voorzitter) 
Rheezerbrink 7A 
Rheeze 
06-86826468 
janneke_eggengoor@hotmail.com 

Herma Mulder 
Rheezerweg 84 
Diffelen 
06-51492275 
gertjanenhermamulder@hotmail.com 

Henk Somer 
Marsweg 1 
Rheeze 
06-51222337 
henksomer@hotmail.com 

Gerrinda Bolks (secretaris) 
Rheezerweg 60A 
Rheeze 
06-30262528 
pbrheezediffelen@hotmail.com 

Aaron Stapel 
Rheezerweg 76 
Diffelen 
06-38241434 
info@devechtvallei.nl 

René op de Haar 
Ringweg 2A 
Rheeze 
06-52527375 
reneopdehaar@hotmail.com 

Henk-Jan Veurink 
(penningmeester) 
Rheezerweg 64A 
Rheeze  
06-42306499 
henk-jan.veurink@live.nl 

Gerko Hutten 
Rheezerweg 64 
Rheeze  
06-10800024 
gerko.jolanda@hotmail.com 

Gerjanne Kremer 
Grote Esweg 22 
Diffelen 
06-46602677 
gerjanne.kremer@gmail.com 

 


